



Bestyrelsesmøde 2023- 5

Afholdt: D. 24. maj 2023 kl. 19.00-22.00

Lokale: Foreningslokalerne

Referent: Victor Lundhede Christensen

Alle bestyrelsesmedlemmer: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Bjørn Holm, Mia Molberg Fack, Kristian Østergaard, Jens Beyer Østergaard, Louise Steingrimur Bisbo, Lars Højgaard Meldahl

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Bjørn Holm, Mia Molberg Fack

Afbud: Kristian Østergaard, Jens Beyer Østergaard, Louise Steingrimur Bisbo, Lars Højgaard Meldahl

1. Økonomi

Punkt er strøget fra det åbne referat

2. FS

Sidste spilgang

Til maj spilgangen var der 73 spillere.

Obs på at hjælpe frivillige

Vi skal være obs på ikke at overbelaste vores frivillige.

3. Dukkeskub

Intet nyt at berette

4. Rollespilstirsdag

Status

Det går godt. Der kommer fast 4 unge fra FS som spillere. Næste måned kommer en gæste GM, og der vil blive afholdt lidt mere voksenrollespil i sommerferien, da de fleste børn er på ferie.

5. Lokalerne

Rengøring

Vi har rengøring i april, maj og juni. Der skal laves et opslag på FB om der er nogen som vil gøre rent til gengæld for en mindre gave. De får 100 kr. i timen og vi vurderer det tager 3 timer.

Aktivitet – se Margrete den Første filmen i fællesskab

Det foreslås at vi laver en fælles filmaften med filmen Margrete den Første op til Kongemord.

D. 5. juni laver vi filmaften.

6. Gennemgang af Trello punkter

Sprunget over



7. Vask i forening

Anne vasker klude for foreningen for 40 kr. pr. vask. Sidst vi i bestyrelsen snakkede om dette, aftalte vi at vi skulle revurdere beløbet her til maj.

Vi fastholder beløber på 40 kr. Vi tager det op igen efter næste GF.

8. Scenarier

Fort Nowhere

Vi afventer regnskab og det endelige deltagertal. Vi skal have informationer fra dem så vi kan udfylde en aktivitetsseddel for scenariet. Vi har mindet dem om, at vi skal have navn, adresse, og fødselsdag. De skal også have tilsendt en skabelon til regnskabet (indtægter, udgifter, leje, kvitteringer).

Kongemord

Anne har 54/56 deltagere så hun er tæt på maksimum. Der har været betydelige kommunikationsudfordringer, da folk ikke har tilmeldt sig eller betalt til tiden. Det kommer til at være meget arbejde at indhente forsinkelsesgebyret, da spillere i forvejen har været svære at komme i kontakt med.

Hun går snart i gang med at bruge penge. Kokken kontaktes og der bliver lavet madplan. Variation af vegetariske retter og kødretter.

Hun synes der har været mangel på hjælp fra bestyrelsen.

Opsætning. Fredag d. 16 skal der være folk til at hjælpe med opsætning af fotoudstyr, spisegrej, fade og solsejl. Der skal købes beskyttelseskasser til kronerne så de sikkert kan transporteres. Der skal tages lys med fra bunkeren.

Der skal laves hype om Kongemord på spillersiden. Evt. billeder af grej, filmaften event, etc.

Regnskab regnes med at være klar tidligst juli.

9. Nat i naturen

Har vi ideer til arrangementer til denne pulje?

Vi kan evt. afholde PnP arrangement i skoven, hvor vi sætter telte op, anbringer fakler, og laver fed stemning.

Vestereng shelter og området skal bookes.

Vi vil afholde det lørdag d. 19. august.

Reklame ved Faraos, FS og skole som har kontaktet os.

Ting som skal købes er bøger, figurer, spillemåtter, snacks, højtalere

Evt. 5 GM'er hvis det er muligt. Vi har som minimum 4 GM'er.

Vi kontakter yderligere Bifrost for at høre hvornår ansøgningsfristen er.



10. Studiestartsmesse på AU 2023

ÅUF inviterer igen gratis til Studiestartsmesse på AU. Messen afholdes d. 28-30. August. Vi spørger Hannah efter Kongemord, om hun vil gennemse vores rollup udkast som vi så skal have printet. Der er mulighed for at få dækket op til 1.000 kr. PR-materiale. Vi ansøger om at kunne deltage om tirsdagen fra kl. 10-14. Vi gennemgår props til juli.

11. Kontaktansvarsområder

Kontaktpersoner for ansvarsområder

Der er behov for, at folk tydeligt kan se hvem de skal kontakte i forskellige situationer i foreningen, da det lige nu ikke er synligt. Vi vil lave en planche til lokalerne hvor ansigter og fortrukne kontaktmetode (sms, mail) står. Det skal også stå på FB og hjemmesiden.

Dette skal være både for bestyrelsen og Valkyrierne.

Navn, kontaktmetode (sms, mail), ansvarsområde, billede (tydeligt ansigt, kun 1 person på billedet).

Svar på facebook

Vi skal være mere opmærksom på at svare på opslag i bestyrelsesgruppen.

12. Nordea deflefond

Vi er blevet kontaktet af Elysion om vi har lyst til at ansøge Nordeas nye dele-pulje om en minibus som de er ved at købe.

For at vi kan vurdere sagen videre, så skal vi have detaljer om fremtidsplanerne, økonomien i den, etc.

13. Kort opdatering fra Bifrost

Punktet rykkes til juli

14. Mails

Århus komSammen

Vi er blevet kontaktet af Aarhus Festuge om deres komSAMMEN 2023 arrangement. Hvis nogen har et forslag til et internt arrangement, kan vi sende en ansøgning.

Nyt kulfilter til emhætten

Kulfilteret i emhætten er gået i stykker og skal erstattes. Vi skal kontakte viceværten og få dem til at ordne det.

Foreningsbesøg

Vi er blevet kontaktet af Bifrost om et foreningsbesøg, men Anne har snakket med ham ved siden af. Han kommer til juli.

Booke lokale

Medlemmer ønsker at booke lokalet søndag d. 28 maj. Det er gjort.



Nyt medlem

En person har skrevet til os, at de er interesseret i at høre mere om foreningen og vil høre om terrænopbevaringsmuligheder. Han kan evt. leje en kasse da vi har meget fælles og ikke plads til mere. Der er måske en kasse tilbage.

Klosterlund

Klosterlund Museum har kontaktet os da de vil høre om vi er interesseret i et samarbejde i forbindelse med deres årlige Kildemarked. Da vi afholder Kongemord samme dag som deres arrangement, så vi kan ikke deltage, men vi er interesseret i at høre mere om andre arrangementer.

15. Ny boks kode

Punkt er strøget fra det åbne referat

16. Evt.

- Bjørn opfordrer til, at vi finder en ny formand. Han vil prøve at stable en kiste/støbe workshop på benene.
- Klargør telte til Krigslive

Mødet blev hævet 22:00